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Nastavljamo

raditi kako

smo i radili
Nakon hapšenja lide-

ra SBB-a Fahrudina Ra-

dončića, članovi ove

stranke istaknuli su da

oni normalno nastavlja-

ju obavljati aktivnosti,

kako u vlasti tako i unu-

tar same stranke. Ovo je

za Dnevnik 2 FTV-a pot-

vrdio i Mirsad Isaković,

zastupnik SBB-a u Pred-

stavničkom domu Parla-

mentarne skupštine BiH

(PD PSBiH).

- Koalicija će sigurno

biti čvršća nego što misle

drugi i što se želi prikaza-

ti. Mi nastavljamo raditi

onako kako smo radili,

čak i žešće i jače nego što

se može pretpostaviti –

kazao je Isaković. E. Ma.

Vijeće naroda RS

Bez

usaglašavanja
Vijeće naroda Repu-

blike Srpske nije se usa-

glasilo o pokretanju pro-

cedure za zaštitu vitalnog

nacionalnog interesa Kl-

uba Bošnjaka na Zakon o

policiji i unutrašnjim po-

slovima. O ovom pitanju

će sada raspravljati zajed-

nička komisija Vijeća na-

roda RS i Narodne sk-

upštineRS. G. D.

Parlament BiH

Prečišćeni

tekstovi
Na 23. sjednici Ustav-

nopravne komisije Zas-

tupničkog doma i na 14.

sjednici Ustavnopravne

komisije Doma naroda

Parlamentarne skupštine

BiH, utvrđen je Prijedlog

prečišćenog teksta Zako-

na o državljanstvu BiH.

Komisije su utvrdile i Pri-

jedlog prečišćenog teksta

Zakona BiH o izvršenju

kaznenih sankcija,pritvo-

ra i drugih mjera. S. D.

�
�
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Mirsad Isaković

Isaković: Koalicija čvršća

www.avaz.ba

Na putu pobjede

Saopćenje za javnost
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bolju budućnost u najbo-

ljem interesu BiH i njenih

građana - poručili su iz SDA.

Najuža rukovod-

stva Stranke demo-

kratske akcije i Save-

za za bolju budućnost

BiH, dvije najjače

stranke u Federaciji

koje čine vladajuću

koaliciju, trebala bi

danas održati sasta-

nak zbog krizne si-

tuacije do koje je

došlo nakon hapšenja

lidera SBB-a Fahrudina Ra-

dončića,potvrdio je Mirsad

Đonlagić, potpredsjednik

SBB-a.

- Na prijedlog predsjed-

nika SDA Bakira Izetbego-

vića organiziran je sastanak

delegacija SDA i SBB-a po-

vodom novonastale situacije

i taj će se sastanak

održati u 12 sati u

zgradi Predsjed-

ništva BiH - kazao

nam je Đonlagić.

Jučer je održana

proširena sjednica

Predsjedništva

SBB-a na kojoj se

analizirala trenutna

situacija i na kojoj su

izvršene pripreme za

današnji sastanak s delegaci-

jom SDA. Kako je saopćeno

iz SBB-a, Predsjedništvo

stranke u proširenom sasta-

vu će idanas održati sjednicu

na kojoj će se izvršiti nova

analiza trenutne situacije i

odrediti načini djelovanja za

naredniperiod. A. Du.

Hapšenje Fahrudina Ra-

dončića predstavlja ozbiljan

izazov za novouspostavlje-

nu koaliciju, što BiH može

odvesti u krizu funkcionira-

nja vlasti s teškim posljedi-

cama, saopćila je Strankade-

mokratske akcije.

- Vjerujemo da su pravo-

sudne institucije svjesne

ovih okolnosti, te da će svoj

posao obaviti u najkraćem

mogućem roku uz striktno

poštivanje Ustava, zakona

kao i vlastitih obaveza i od-

govornosti, te o nalazima

obavijestiti javnost. SDA

poštuje presumpciju nevi-

nosti po kojoj niko nije kriv

dok se drugačije ne dokaže.

Opredijeljeni smo za očuva-

nje koalicije sa Savezom za

DRŽAVNI VRH Dragan Čović, predsjedavajući Predsjedništva BiH, o krizi
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Ne mogu prešutjeti da sam bio na sastanku s gospodinom Radončićem,

a na kojem su bili i gospoda Bosić, Izetbegović i Ivanić, kada nam je

čovjek vrlo jasno rekao šta će se desiti, kazao Čović

Čović: Odbacio mogućnost

da je njegova podrška

Radončiću pritisak
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Zakazan sastanak rukovodstava stranaka
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SDA: Ozbiljan izazov za novouspostavljenu koaliciju

Đonlagić:

Krizna situacija

- Fahrudin Radon-

čić je ličnost svih posli-

jeratnih godina. Čovjek

koji je sve te godine gra-

dio Sarajevo i BiH, dok

su drugi razgrađivali i

otimali! (Ljubica

Bradašević-Skopljak)

Dragan Čović, predsjeda-

vajući Predsjedništva BiH,

ocijenio je da hapšenje

Fahrudina Radončića, lidera

SBB-a i delegata u Domu na-

roda Parlamentarne skupšti -

ne BiH, baca posebnu sjenu

na BiH i političku stabilnost.

Podsjetio je da je ulas-

kom SBB-a u vlast na svim

nivoima stvorena stabilna

parlamentarna većina u ze-

mlji koja je samo kao takva

mogla provoditi kvalitetne

reformske procese. U tom

kontekstu, Čović je ocijenio

da je evidentnoda nakon Ra-

dončićevog hapšenja u ze-

mlji imamo „vrlo ozbiljan

problem”.

Nije pritisak

- To je problem ne samo

Fahrudina Radončića nego

svih nas u BiH. On je i dele-

gat u Domu naroda BiH i

predsjednik stranke koja

znači puno u stabilnosti od-

nosa u BiH. S druge strane,

jedan je od partnera s kojim

razgovaramo o svim pitanji-

ma. I sad možemo nagađati

šta se može dalje dešavati. Ja

ne bih želio nagađati – kazao

je Čović, dodajući da će on

učiniti sve da odnosi sa

SBB-om kao koalicionim

partneromSDA iHDZ-aos-

tanu na visokom nivou.

Čović je ponovio da vje-

ruje da će „gospodin Ra-

dončić, moj kolega i prijatelj,

iznaćinačina kakose izboriti

s ovom problematikom“.

Na provokativni upit

može li se iskazivanje njego-

ve podrške Radončiću pro-

tumačiti kao pritisak na pra-

vosuđe, Čović je odbacio

takvu mogućnost. Posebno

je naglasio i da je Radončić

državnom vrhu najavio svo-

je hapšenje.

- Ali, s druge strane bilo

bi krajnje neodgovorno da ja

kao predsjedavajući Pred-

sjedništva BiH ne kažem

ono što mislim kada je u pi-

tanju neki proces. Činjenica

je da je gospodin Radončić i

mene, ali ne samo mene u

četiri oka, nego bar pet nas

kolega na zajedničkoj večeri

upoznao kako će se ovo desi-

ti. To je bilo prije sedam ili

osam dana. Sad se otvara pu-

no pitanja. Kako je neko

znao da će se desiti pri-

vođenje? Ne mislim da sam

izvršio pritisak ili utjecao na

bilo koga, ali ne mogu

prešutjeti da sam bio na sas-

tanku s gospodinom Ra-

dončićem.Tusu bili igospo-

din Bosić, gospodin Izetbe-

gović, gospodin Ivanić, kada

nam je čovjek vrlo jasno re-

kao šta će se desiti - kazao je

Čović.

On je istakao i da je do sa-

da bezbroj puta kazao da mi

nemamo pravnu državu i da

se moramo otvoreno suočiti

s ovim problemom.

Konkretni prijedlozi

- I mi to ne smijemo pri-

krivati. Ali, isto tako sam vr-

lo jasnog stava da je sve bolje

od anarhije. Znači, mi ima-

mo ono što imamo i moramo

poštovati odluke naših in-

stitucija. Nemamdvojbi. In-

stitucije ove države se mora-

ju poštivati, ali isto tako ako

uočimo da imamo manjka-

vosti u funkcioniranju, a da-

nas ih imamo, pa i u segmen-

tu pravosuđa, to moramo ot-

klanjati. Vjerujem da ćemo

uskoro za pravosuđe BiH

dobiti konkretne prijedlo-

ge, učinkovitijeg, ja bih re-

kao, neovisnijeg pravosud-

nog sustava BiH, kako bis-

mo prema tom pravosuđu, ja

kao predsjednik države i bi-

lo ko od vas, bili potpuno je-

dnaki, šta god to značilo da-

nas - pojasnio je Čović.

S. DEGIRMENDŽIĆ

��	�"��� �	� �	��"�"�
Mnoga hapšenja do sa-

da, prema Čovićevim ri-

ječima, korištena su i kao

marketing, da bi se po-

slale određene poruke, a

do sada su, kako je kazao,

pravljeni i razni spektakli

koji nisu dali rezultate.

- Zagovornik sam ideje

da smo svi nevini dok se

drugačije ne dokaže u pro-

cesu pred pravosuđem,

kroz drugostupanjski pro-

ces u konačnici. Jer, kada

gledate povijest i zadnjih

deset-petnaest godina, vi-

dite koliko smo imali

spektakala koji su završili

kako su završili. Ali, to ne

znači da na ovaj način os-

poravamo da neko radi

svoj posao najprofesional-

nije kako zna - kazao je

Čović.

Predsjedavajući Čović

osvrnuo se i na upad pri-

padnika SIPA-e, nao-

ružanih dugim cijevima, u

redakciju „Dnevnog ava-

za“. Kazao je da policiji

nije mjesto ni u jednoj re-

dakciji te da se vjerodo-

stojnost aplikacije za član-

stvo u EU ogleda ponajviše

u medijskim slobodama.

- Mi moramo voditi

računa gdje koristimo

mehanizme i prinude i sile

u tom istražnom postupku

i na koji način, jer time

najviše šaljemo poruku.

Vjerujem da će u nare-

dnom periodu tema biti to

kako je u jedno ugledno

uredništvo ušla policija i

radi čega, i kakve poruke

šaljemo na taj način. Ali,

da ne špekuliram, svako

odgovara za svoj posao.

Međutim, moramo biti do

kraja obazrivi, jer znate

koliko je osjetljivo pitanje

medija i koliko smo mi

puta prozivani u poslje-

dnjih godinu, dvije ili pet,

kako smo u različitim pri-

tiscima prema vama na-

rušili normalno obavljanje

vašeg posla - kazao je

Čović novinarima.
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Vidović i Barbarić o političkom procesu Radončiću
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Nije bilo dovoljno optužbi pa su na brzu ruku dodali nove, novu kriminalnu aktivnost,

kazala Vidović � Ovakvo nešto prvi put vidim, istakao Barbarić

Predsjednik Savezaza bo-

lju budućnostBiH idelegat u

Domu naroda Parlamenta

BiH Fahrudin Radončić, na-

kon što je prekjučer uhapšen

u montiranom političkom

procesu zbognavodnog ome-

tanja rada pravosuđa, jučer je

saslušan u prostorijama

Državne agencije za istrage i

zaštitu (SIPA), nakon čega je

predat Tužilaštvu BiH.

No, upravo u tim trenu-

cima politička haranga ko-

joj je izložen dobila je novi

zaplet, u kojem su mu na te-

ret stavljene i nove optužbe,

očito zbog činjenice da se

one zbog kojih je uhapšen

nisu mogle dokazati!

Polovični dokumenti

Medijima su se obratili

advokati predsjednika SBB-a

Dragan Barbarić i Vasvija

Vidović. Oni su, vidno šoki-

rani, izašli pred novinare i s

nevjericom govorili o skan-

daloznim događajima koji

su se odvijali u samoj zgradi

Tužilaštva.

- Danas je Fahrudin Ra-

dončićdao izjavuu SIPA-i,a

inspektori su radili po nalo-

gu tužitelja, da bi po dolasku

u prostorije Tužilaštva BiH

vidjeli potpuno novi osnov

sumnje, a dodato je i novo

krivično djelo. Ja nisam pot-

pisao zapisnik, nije ni advo-

kat Vidović. To je skandal –

kazao je Barbarić.

Vidović navela je da je vr-

lo teško opisati situaciju i at-

mosferu u vezi s cijelim sluč-

ajem hapšenja Radončića te

da je sve što se oko samog

predmeta događa „strašno“.

- Vjerovatno se nekome,

nekome ko možda nije Miha-

jlović (Božo, postupajući tu-

žilac, op. a.), nije svidjelo ono

što je napisano. Nije bilo do-

voljno optužbi pa su na brzu

ruku dodali nove, novu kri-

minalnu aktivnost u okviru

svih ovih radnji iz slučaja

„Dautbašić“. Istovremeno, u

dokumentima u nalogu za

hapšenje i u nalogu za pretres

stana nije bio opisan osnov

sumnje. Strahovito se žurilo,

tako da su ti dokumenti polo-

vični. Zapravo, nisu ih ni

imali ovdje u Tužilaštvu, pa

smo čekali satima da ti doku-

menti odnekud stignu. Ovo

stvarno ukazuje na nešto što

je vrlozabrinjavajuće. Zamis-

lite da odSIPA-e do Tužilašt-

va čovjeku dodaju krivično

djelo –kazala je Vidović.

Optužili inspektore

Barbarić je, također, do-

dao da je za ove greške

tužilac pokušao optužiti in-

spektore SIPA-e.

-Bio je to pokušaj tužioca

da za sve okrivi inspektore

SIPA-e koji su svoj posao

stvarno radili profesional-

no, ja sam s njima biodva da-

na. I sada su htjeli reći da su

inspektori prilikom pretre-

sa napravili grešku - dodao

je Barbarić.

Na pitanje novinara koje

krivično djelo je dodato,

Barbarić je kazao da se radi o

navodnoj aferi nastaloj oko

ambasadorskog mjesta u

Sloveniji, na koje je imeno-

vana ambasadorica Nerma-

na Hadžijahić.

Advokati nisu znali dati

odgovor na pitanje šta će se

dalje dešavati i kakve su pro-

cedure nakon što su odbili

potpisati zapisnik.

- Pitajte tužioce šta sad

idedalje. Pitajtekako sedesi

to da se za nekoliko sati mi-

jenja činjenični opis, čovjek

je saslušan pa se to nekome

ne sviđa, stavljena je pravna

kvalifikacija pa, valjda, nije

bila dovoljno teška, trebalo

je dodati nešto. Znači da po-

stoji neko iza Mihajlovića

ko rukovodi istragom – n a-

vela je Vidović.

Barbarić na kraju je na-

veo da ovakvo nešto pri put

vidi. K. KEŠMER –

E. TRAKO

Vidović i Barbarić ispred Tužilaštva BiH: Ima neko mimo tužioca

Mihajlovića ko rukovodi istragom
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Vidović je još dodala da

u nalogu za hapšenje

Radončića nije bio nave-

den činjenični osnov, čak

ni u sudskoj odluci, iako to

zakonski mora biti nave-

deno.

- Ponašanje zakonskih

organa je vrlo zabrinjava-

juće. I ne samo to. Vidite li

da se ovo hapšenje

najavljuje. Najavio ga je

ministar sigurnosti, je li

predsjednica Suda BiH

(Meddžida Kreso, op. a.)

sjedila u SIPA-i zajedno s

glavnim tužiocem na dan

kada je izdata naredba za

otvaranje istrage. Otkad

predsjednici Suda sjede s

organima gonjenja? Dato

je zajedničko saopćenje

Tužilaštva i Suda BiH. To

je nezamislivo. Tužilaštvo

je stranka kao i mi ad-

vokati. To su skandali.

Građani se trebaju zabri-

nuti zbog ovog što se do-

gađa. Ako jedan Radončić

ovo doživljava, šta onda

obični građani mogu

očekivati – navela je Vi-

dović.

SBB još 15. januara raskrinkao lažne optužbe o ambasadorici
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Nakon izjava ad-

vokata Dragana Bar-

barića i Vasvije Vi-

dović da Tužilaštvo

BiH lideru SBB-a na

teret stavlja kao kri-

vično djelo imenova-

nje Nermane Ha-

džijahić za ambasa-

doricu BiH u Slove-

niji, podsjećamo da

je cijeli slučaj javnos-

ti razjašnjen 15. ja-

nuara ove godine, a nakon

što je Tužilaštvo slične op-

tužbe plasiralo kroz medije.

Hadžijahić je imenovana

za ambasadoricu na prijedlog

Bakira Izetbegovića na sjed-

nici Predsjedništva BiH 12.

januara, a iz SBB-a je tada

saopćeno da je Hadžijahić

imenovana na ovu

poziciju „isključivo iz

njenih dugogodišnjih

stručnih referenci“.

U saopćenju je ta-

da istaknuto da je Ra-

dončić Izetbegoviću

tokom ranijedogovo-

renog susreta o dru-

gim tema ostavio nje-

nu biografiju na kon-

sultacije te da je i sam

bio iznenađen brzi-

nom njenog imenovanja.

Iz ove stranke je rečeno

da prijedlog da Hadžijahić

bude ambasadorica „nema

nikakve veze s pojedinim

medijskim navodima po ko-

jima je predložena za amba-

sadoricu da bi zauzvrat, na-

vodno, njen suprug vršio

pritisak na Ambasadu SAD

u Sarajevu za interese Fah-

rudina Radončića ili Bakira

Dautbašića“.

Iz SBB-a jenaglašeno da

Radončić „lično nikada ni-

je upoznao ambasadoricu

niti je imao bilo kakavdirek-

tankontakt snjom, ani snje-

nim suprugom Zijadom

Hadžijahićem kojeg, ta-

kođer, ne poznaje”. M. Aš.
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Indikativno je, među-

tim, da Tužilaštvo kri-

vično problematizira ime-

novanje ambasadorice

Hadžijahić jer je riječ o

imenovanju koje vrši Pre-

dsjedništvo BiH u skladu

s Ustavom.

Ako tužioci smatraju

da je pri procesu imeno-

vanja Hadžijahić na bilo

koji način prekršen zakon,

onda bi morali preispitati

i ulogu članova Predsje-

dništva BiH Dragana

Čovića, Bakira Izetbego-

vića i Mladena Ivanića,

koji su imenovali Hadžij-

ahić i koji jedini imaju

pravo to učiniti!!!

Hadžijahić:

Karijerni

diplomata

posjeta na portalu „Dnevnog avaza“ ju~er su

zabilje`ili „Google Analytics“ i aplikacije.
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Komentar
dana
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Komitetlije iz SDA, organizirane u

neformalne centre moći, a zarad svoje

bolesne pohlepe, kidisale su i na državu

Piše: Almasa HADŽIĆ

(almasahadzic�avaz.ba)

Malo ko se od onih stari-

jih Bošnjaka ne sjeća vre-

mena kada je osamdesetih

godina Udba po BiH lovila

nepodobne muslimane,

privodila ih i trpala u zatvo-

re. U Zvorniku,jedno jutro,

u zgradi MUP-a osvanulo je

desetak starijih Bošnjaka s

Kula Grada i iz Diviča, is-

prepadanih pretresima

njihovih kuća koji su se do-

godili noć ranije. Osim po

neki Kur'an, „Glasnik“,

„Preporod“, nešto tespiha,

sedžada za klanjanje i poko-

ja šamija, tokom pretresa

nije pronađen nijedan dru-

gi „inkriminirajući dokaz“,

što je bilo nedovoljno za

njihovo slanje u zatvor.

No, legitimiranjem, od-

nosno „detaljnom provje-

rom identiteta“, utvrđeno

je da je ovim hudim deda-

ma istekao rok važenja

ličnih karata te su ekspres-

no, po tom i tom članu za-

kona, poslani sudiji za pre-

kršaje, koji im je odmah

odrezao po dva mjeseca zat-

vora. Svi su odležali!

Ništa tako vjerno kao

ovi događaji ne podsjeća na

jučerašnje ponašanje Tuž-

ilaštva BiH u slučaju Fa-

hrudina Radončića. Vid-

jevši da im isfabricirani do-

kazi protiv Radončića ne-

maju ama baš nikakvu sna-

gu, za vrijeme koliko ga je

SIPA prevozila od svog sje-

dišta do zgrade Tužilaštva

BiH, tužioci su mu nakale-

mili novo „inkriminira -

juće djelo“, u kojem stoji da

je Radončić doprinio pos-

tavljanju bh. ambasadorice

u Sloveniji. Dobro ste

pročitali, nije mu istekla

lična karta, već je kao član

vladajuće koalicije dao sa-

mo saglasnost za imenova-

nje ambasadora! Tek treba

da čujemo po kom zako-

nom je to zabranjeno!

Nema nikakve razlike

između onih koji su osam-

desetih ljude trpali u zat-

vor nizašto i onih koji to

čine ovih dana. I prije i sa-

da o tomeje odlučivao neki

komitet, s tom razlikom

što su današnje komitetli-

je, organizirane u nefor-

malne centre moći, i kao

takve, a zarad svoje boles-

ne pohlepe, osim na ljude,

kidisale i na državu.

Kako drukčije tu-

mačiti pokušaj pojedinih

komitetlija iz SDA, raspo-

ređenih u institucijama

vlasti i pravosuđa,čiji imo-

vinsko stanje, imena, pa

čak i nadimci, više nisu ni-

kakva tajna, nego da je

njihovo organiziranje na

konstrukciji optužbi pro-

tiv Radončića, pokušaj da

se razvali koalicija SDA -

SBB i destabilizira BiH te

napravi ambijent u kojem

će oni nastavi krasti, oti-

mati, pljačkati... A one koji

im se na tom putu ispri-

ječe, kako je to učinio Ra-

dončić, shodno uigranoj

praksi, goniti u zatvor ili

na mezarje.

Vrijeme je dase prebro-

jimo, odnosno javno

kažemo čijih ruku je djelo

giljotina kojom se monti-

ranim političkim procesi-

ma krenulo na destabiliza-

ciju BiH, ali i na bošnjačko

jedinstvo u njoj.

\oko NINKOVI]�TO JE TO



� Dnevni avaz, srijeda, ������	
27. januar/sije~anj 2016.

politički lider i

čovjek od kojeg

Bosna i Herce-

govina očekuje

konačno otvara-

nje ka svijetu i

demokratiji,

uhapšen pod

izlikom da ome-

ta istragu.

Vrlo je teško

povjerovati da

bilo koji pojedinac

može ometati istragu

ako se ona odnosi na bi-

lo kakav stvarni pro-

blem, ali kad se istražuje

nešto što je proiz-

vod istražitelja, sve

je moguće.

Odista vrijedi

konstatacija pred-

sjednice Suda BiH

Meddžide Kreso i

drugih koji su go-

vorili o pravosud-

nom sistemu, da je

on u jako velikoj

krizi, i to krizi koja

se sastoji od političke

upotrebe pravosudnog

sistema - kazao je akade-

mik Filipović.

M. K.

Ukratko

MAPA FBIH:

Bosanski jezik

u knjižicama
Nakon što je u Prvoj

osnovnoj školiu Srebreni-

ci u dnevnike i đačke

knjižice upisan bosanski

jezik, počela je nastava

drugog polugodišta. To

nam je potvrdio i pred-

stavnik roditelja Alija Ta-

baković, kazavši da bojko-

ta nastave 260 bošnjačkih

učenikanećebiti. S. Sm.

Poljoprivrednici

Zaprijećeno

blokadom

granica
Poljoprivredni proiz-

vođači iz RS ponovo prijete

protestimaako BiHprista-

ne na uvođenje principa

tradicionalne trgovine s

Hrvatskom, koji je pred-

viđen izmjenamaSporazu-

ma o stabilizaciji i pri-

druživanju BiH s Evrop-

skom unijom. Najavili su

to nakon jučerašnjeg sas-

tanka u Ministarstvu po-

ljoprivrede RS.

UIO

Džakuli istječe

mandat
Upravni odbor Upra-

ve za indirektno oporezi-

vanje (UO UIO) BiH zas-

jedao je jučer. Između os-

talog, Upravni odbor je

obaviješten o skorom is-

teku mandata direktora

UIO Mire Džakule te je

data saglasnost da se po-

krenu procedure u Vi-

jeću ministara BiH za

raspisivanje konkursa za

ovu poziciju.  

Posjete

Vučić u

Bosanskom

Šamcu
Predsjednik Vlade Re-

publike SrbijeAleksandar

Vučić i predsjednik Repu-

blike Srpske u subotu, 30.

januara, otvorit će novoiz-

građenu Osnovnu školu

„Srbija“ u Crkvini kod

Bosanskog Šamca. Os-

novna škola u Crkvini

stradala je u proljetnim

poplavama 2014. godine.

Srebrenica

Prva osnovna škola: Nema

bojkota

�
�

�

Razgovarala: Semira

DEGIRMENDŽIĆ

Azem Vlasi (Vllasi), ugle-

dni prištinski advokat, poli-

tički analitičar i nekadašnji

visoki jugoslavenski funkcio-

ner s Kosova, koji je svojevre-

meno bio i žrtva politički mo-

tiviranog i montiranog proce-

sa, komentirao je za „Dnevni

avaz“ hapšenje Fahrudina

Radončića, lidera SBB-a i de-

legatau DomunarodaDržav -

nog parlamenta.

Vlasi u intervjuu za naš

list kaže kako je ubijeđen da

je Radončić žrtva snaga koje

ruše BiH.

Nekome smeta

� Kako komentirate Ra-

dončićevo hapšenje?

- Pažljivo pratim ovaj

slučaj i reći ću odmah da mi je

sve u vezi s ovim hapšenjem

konfuzno i sumnjivo. Mislim

da se radi o jednom političkom

progonu, jer navodi da su Ra-

dončić i prije njega Bakir

Dautbašić uhapšeni zbog utje-

canja na svjedoke i ometanja

sudskog postupka, a sve u vezi

s Naserom Keljmendijem, ni-

kako ne mogu biti izgovor za

ovakva postupanja pravosuđa

u BiH.

�Zašto to kažete?

-Pa,slučaj ipredmetNase-

ra Keljmendija vodi se pred

kosovskim pravosuđem i to

nema nikakve veze sa bh. pra-

vosuđem. BiH i Kosovo čak

nemaju nikakav sporazum o

međusobnoj pravnoj saradnji i

zato je Radončićevo hapšenje

potpuno mutno i sumnjivo. S

druge strane, ometanje rada

suda, u kosovskom Zakonu o

krivičnompostupku, amislim

da je tako i u bh. zakonodav-

stvu, uopće ne iziskuje mjere

koje su provedene nad Ra-

dončićem.

Dakle, s mog stajališta,

prema mom viđenju, kao

pravnika prije svega i kao čov-

jeka kojiprati političkeprilike

uopće,pa iu BiH,mislim dase

radi prije svega o političkom

progonu i o mjerama s poli-

tičkim, a ne krivičnopravnim

motivima.

� Kada kažete politički

progon i motivi, šta Vas u

ovom slučaju najviše na to

upućuje?

- Više je tu elemenata. Kao

što rekoh, za takve optužbe

čudno je da jebilo i hapšenja. S

druge strane, pratiosam ulogu

Radončića i SBB-au stvaranju

koalicije i parlamentarne

većine u vašoj zemlji, kao i na-

pore koji su uloženi da se kon-

stituiravlastu BiHnasvimni-

voima. Vidjelose daje tojedan

korak naprijed za BiH, za

FBiH prije svega. Očigledno je

da je to što je baš Radončićeva

stranka doprinijela tome, ne-

kome zasmetalo, jer ima mno-

Azem Vlasi, politički analitičar i advokat, za „Dnevni avaz“
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Nad liderom SBB-a provode se mjere s političkim, a

ne krivičnopravnim motivima � Hapšenjem Radončića

pokazalo se da sinhronizirane snage koje rade na

rušenju BiH i dalje hoće državu u „luđačkoj košulji“

go onih koji rade protiv BiH.

�Šta pokazuju Vaše ana-

lize i saznanja ko su oni?

-To suzasigurno dobrosi-

nhronizirane snage koje rade

na rušenju BiH iu entitetu RS,

ali i u FBiH. Oni hoće da one-

moguće napredak BiH.

Hapšenjem Radončića poka-

zalo se da hoće BiH i dalje da

drže vezanu u „luđačkoj

košulji“.

Negativne posljedice

� Profesionalno ste sa-

rađivali s Radončićem dok

je on bio ugledni novinar,

kada je s Vama radio inter-

vju dok ste bili u zatvoru.

Kako procjenjujete da će se

ovaj slučaj okončati?

- Da,poznajem gospodina

Radončića još iz tog perioda.

Samo, kadasu meneuhapsili,

osnovni cilj bio im je da me

onemoguće u odbrani ta-

dašnjeg ustavnog položaja

Kosova, koje je režim Slobo-

dana Miloševića namjeravao

silom pogaziti. I taman su me

držali tolikou zatvoru dasu to

uradili.Kada samja izašao, za

neke stvari bilo je kasno, nije

uvijek moguće izvesti ono

„gdje si stao nastavi“. Pretpo-

stavljam da će u Ra-

dončićevom slučaju s prav-

nog stajališta stvar ispasti ba-

nalna. Reći će – nije to neko

strašno krivično djelo; drugo,

zbog toga se čovjek uopće ne

mora hapsiti, ali neke poli-

tičkeciljeve, kojehoće dapos-

tignu oni koji su sada navalili

na Radončića, oni će ih, boj-

im se, postići, jer vrijeme čini

svoje.

� Kako će se, prema

Vašoj ocjeni, Radončićevo

hapšenje odraziti na poli-

tička dešavanja u našoj ze-

mlji i njen evropski put?

- Negativno će se odraziti.

Sada se predaje i aplikacija za

članstvo u EU, a oni će reći:

„Čekajte, vi u političkim vr-

hovima imate ljude pod kri-

vičnim progonom, polako,

stani malo.“A nije isključeno

da je Radončićevo hapšenje i

tempirano s tim procesom,

jer cijenim da u Bosni imate

čitavesnage i jedan čitaventi-

tet koji uopće neće nikakvu

BiH, a kamoli BiH u Evropi.

Takvima Radončić najviše

smeta.

�

Vlasi:

Radončić

najviše smeta

onima koji

ne žele BiH

u Evropi

Reakcija akademika Muhameda Filipovića
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- Uhapsiti nekoga za

ometanje pravosuđa i ut-

jecaj na svjedoke za pos-

tupak koji se uopće ne vodi

u BiH čisti je bezobrazluk.

Jako sam ogorčen takvim

kvalifikacijama i kao prav-

niku mi je žao što nema

pravne mogućnosti da se

pridružim Radončićevom

timu odbrane.

Zagalamio bih ja tamo.

Niko ne bi mogao da mi

usta zatvori. Jer, ovo je par

excellence politički slučaj,

baš kao i u mom slučaju. I

zato mi je još više žao što

nisam u prilici da se

uključim pa da istjeramo

stvari do kraja, da se vidi o

čemu se radi i da nije u

pitanju krivično djelo

Fahrudina Radončića - na-

vodi Vlasi.

U povodu montira-

nog političkog procesa

protiv Fahrudina Ra-

dončića, lidera SBB-a,

jedan od najistaknutij-

ih bh. intelektualaca,

akademik Muhamed

Filipović, u izjavi za

“Dnevni avaz” izrazio

je zabrinutost time da

je u našoj državi mo-

guće da se ovakvo

nešto dešava.

- Konsterniran sam

činjenicom da je na ta-

kav način i u tim okol-

nostima jedan istaknuti

Šef Misije OSCE-a u BiH
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Na ročištu za odre-

đivanje pritvora Bakiru

Dautbašiću i Bilseni

Šahman, funkcione-

rima SBB-a, tužilac

Tužilaštva BiH

Božo Mihajlović,

čitajući iskaz svje-

dokinje Azre Sarić,

spomenuo je i ime šefa

Misije OSCE-a u BiH,

ambasadora Džonatana

Mura (Jonathan Moorea),

u kontekstu da je preko

njega Fahrudin Radončić,

lider Saveza za bolju bu-

dućnost BiH, pokušao

vršiti pritisak na pravosuđe.

No, iz OSCE-a su to od-

mah demantirali riječima da

se “Misija OSCE-a u BiH

nijeuplitala,niti ćeseupli-

tati u bilo kakve pravne

procedure”. Nakon

hapšenja Radončića, N1 je

tražio komentar od Mura.

- Nije nikada tražio našu

pomoć, nismo intervenirali

niti ćemo intervenirati.

Očekujemoda ćepravosudne

institucije odraditi svoj posao

u skladu sa zakonom i na os-

novu dokaza i činjenica - ka-

zao je Mur.

Filipović: Teško

povjerovati
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MUR:

Očekujemo da će

pravosudne

institucije odraditi

svoj posao

INTERVJU

Džakula: UO obaviješten o

isteku mandata



Pi{e: 
Faruk VELE

Hap{enju Fahrudina Ra-
don~i}a malo ko se iz poli-
ti~kog establi{menta Bosne i
Hercegovine, i oba njezina
entiteta, obradovao, konsta-
tira na svom blogu novinar
Slobodan Vaskovi}. 

Mogao bih se dijelom
slo`iti s ovim stavom kolege
Vaskovi}a, ali bih dodao da
su se itekako obradovali svi
oni koji ne `ele dobro ni
ovoj divnoj zemlji ni njenim
napa}enim narodima i
gra|anima. A takve bande u
ovoj zemlji ne nedostaje.

Opskurna struktura
Jer, hap{enje Radon~i}a,

ma koliko on bio nedvosmi-
slena `rtva dugogodi{nje ve-
oma precizno smi{ljane mo-
nta`e, koju je bez premca pla-
nirala, vodila i realizirala
dr`avna mafija iz opskur-
nih struktura dijela Stranke
demokratske akcije (SDA), iz
novog velikog `ivotnog isku-
stva iza}i }e uzdignute glave!
Nemoj pa se ne boj, Ra-
don~i}eva je deviza. 

Monterima }e te{ko po-
mo}i i ju~era{nje pani~no
dodavanje djela i tra`enje
bilo ~ega za {ta bi se mogli
uhvatiti u nastojanju da Ra-
don~i}a zadr`e iza re{etaka -
po svaku cijenu! 

No, {ta }e biti s dr`avom
i Bo{njacima i mo`e li ova
zemlja sebi dozvoliti jo{ je-
dnu izgubljenu {ansu nakon
tolikih spaljenih nada? Sa-
svim jasno - NE!  

Hap{enje Radon~i}a
uvod je u novu krizu, prepo-
znaje njema~ki „Deutsche
Welle“.  Sli~no intoniraju i
drugi evropski mediji. Dra-

mati~ne promjene na poli-
ti~koj sceni BiH, dodao je i
Vaskovi}, posebno Federaci-
je BiH, krenule su, nezausta-
vljive su i imat }e duboke po-
sljedice po cijelu BiH. Da }e
ovaj doga|aj izazvati velike
posljedice, sla`u se i dr`avni
poslanici BiH.

Sramne monta`e Ra-
don~i}u mogu se smatrati
no`em u le|a dr`avi Bosni i

Hercegovini! Jer, nakon
hap{enja Radon~i}a evro-
pski put na{e zemlje u na-
jmanju }e ruku biti usporen
ili mogu}e potpuno dove-
den u pitanje, u krizu dola-
zi i nastavak rada na dobiva-
nju MAP-a, odnosno nasta-
vka integracija u NATO-a, a
da se ne govori o brojnim str-
ate{kim projektima klju~nim
za razvoj na{e zemlje! 

Ne samo da }e hap{enje
lidera SBB-a izazvati „tek-
tonski poreme}aj“ na poli-
ti~koj sceni BiH nego se,
kako smatraju brojni anali-
ti~ari, zbog ovoga u BiH za-
dugo ne}e razgovarati o eko-
nomsko-socijalnim i poli-
ti~kim pregnu}ima.

Ko je za to odgovoran?
^iji je to interes?

Osim toga, {to je posebno
va`no, Radon~i} se na Zapa-
du smatra klju~nim ~ov-
jekom borbe protiv radikali-
zma i ekstremizma, pa se
krajnje ozbiljno name}e pi-
tanje da li progonom Ra-
don~i}a, osim `elje pojedina-
ca da sa~uvaju mo} svojih
klanova, prisustvujemo ob-
ra~unu izme|u sekularne i

radikalno-konzervativne str-
uje u na{em dru{tvu. 

Takvi bi od ove zemlje
htjeli da na~ine fild`an-
dr`avu u kojoj }e vladati po
srednjovjekovnom maniru, u
emiratu u kojem }e mo} bi-
ti zadr`ana unutar nekoliko
porodica.

Opet pitamo, kome to
mo`e biti interes u situaciji
kada se bilje`io sna`an napr-
edak prema euroatlantskim
integracijama. Mo`e biti
interes samo huljama popu
Asima Sarajli}a, Aljo{e ^am-
pare i njihovog politi~ko-
tu`ila~kog i obavje{tajnog
klana koji mo} svoje razgra-
nate mre`e ne}e pustiti ni po
cijenu izazivanja potpunog
haosa u zemlji. 

Stvarni kriminal
Ovo je i obra~un sa stva-

rnom korupcijom i nepoti-
zmom u ovoj zemlji. Jer, Ra-
don~i} je postao smetnja i
zbog toga {to je dokazao da
ulaskom u vlast, ma koliko
bio (uprkos ogromnim isk-
u{enjima) opredijeljen za
o~uvanje za Bo{njake stra-
te{ki va`ne koalicije SDA -

SBB, ne}e slijepo prihvatati
sve stare ro|a~ko-tald`ijske
sheme SDA. 

Dokazao je da ne}e pri-
stati na modele prema koji-
ma su godinama ranije dije-
ljeni vlast i pozicije u BiH,
ve} da }e tra`iti da se
dr`avnoj imovini i resursima
pristupa doma}inski i u na-
jboljem interesu generacija
koje dolaze! 

Najbolje to potvr|uje i
obra~un s klanom Sarajli} -
^ampara u vezi s podjelom
pozicija u „BH Telecomu“.
Radon~i} je insistirao da fu-
nkciju izvr{nog direktora
dobije dr. Duljko Hasi}, ~ov-
jek s dva doktorata ekonomi-
je. To je vrh SDA prihvatio.
No, klan Sarajli} - ^ampara
nije te je, znakovito, dan-dva

nakon toga Radon~i} i uh-
ap{en!

Kako god, neki histori-
jski procesi su nezaustavlji-
vi. Pandorina kutija koju
su otvorili monteri Ra-
don~i}u mo`e voditi samo u
jednom pravcu, a to je po-
tpuna demonta`a jednog br-
utalnog sistema koji kafkija-
nskim i staljinisti~kim pro-
cesima `eli o~uvati svoju ja-
dnu vlast i si}u{ni upla{eni
re`im sveden na pamet sa
{iljteta! Ova dr`ava ima je-
dan put, a to je da bude de-
mokratska, slobodna, neovi-
sna, sekularna, multietni~ka
BiH. Dr`ava Sarajli}a, ^am-
para i ostalih mindera{a ni-
je i na{a dr`ava!

Ako oni politi~ki pre`ive,
ova dr`ave ne}e!
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Vaskovi} s razlogom pr-
imje}uje da je hap{enje Ra-
don~i}a vi{estruki poraz i
Bakira Izetbegovi}a. Treba
se zato nadati da je lider
SDA dovoljno politi~ki
mudar ~ovjek da mo`e vi-
djeti sve implikacije ove
monta`e i da se mo`e izdi}i
iznad sitnih partijskih inte-
resa koji na kraju mogu
ko{tati ovu zemlju. 

Ako nema ni{ta s po-
sljednjim doga|ajima, Ize-

tbegovi} mora dokazati
da je uistinu opredijeljen
za boljitak BiH i saradnju
sa SBB-om, za jak bo-
{nja~ki faktor... U tom
slu~aju mora ogovoriti na
pitanje kontrolira li ui-
stinu SDA i, ako je odgo-
vor potvrdan, ukloniti po-
jedince i grupe iz vlastitih
redova koji su za interes
svojih klanova i porodica
spremni i destabilizirati
zemlju. 

[ta }e uraditi 
Izetbegovi}?

Nije nikakvo ~udo {to
je smetao Radon~i} i {to su
pipci dr`avne mafije bili
spremni na sve kako bi ga
na osnovu monta`e uha-
psili i uklonili, a na mjesto

SBB-a danas-sutra ponovo
doveli one sitne du{e ko-
je bi po modelu „u sto vi-
ra, za sto lira“ u~inili sve
da se zadr`e na vlasti. A
ima takvih.

Sitne du{e

Ko je imao i najmanje
dileme u vezi s onim {to su
novinari i urednici „Dne-
vnog avaza“ mjesecima
dokumentirali, dokazu-
ju}i postojanje dr`avne
mafije, odnosno otu|enih
centara mo}i koji su u
svojim uskim grupama ce-
ntralizirali ogromnu mo}
te da imaju pipke u pravo-
su|u, policiji, (para)obav-
je{tajnim strukturama i
nekim medijima, sada
mo`e bjelodano vidjeti {ta
su takvi nusproizvodi je-
dnog nakaradnog sistema
spremni u~initi. 

Nusproizvodi
jednog     

nakaradnog
sistemaANALIZA Bosna i Hercegovina nakon hap{enja lidera SBB-a 

Monta`a Radon~i}u    
no  ̀je u le|a dr`avi!

Hap{enje Radon~i}a uvod je u novu krizu, smatraju evropski mediji Monta`a mo`e usporiti ili 
~ak ugroziti euroatlantski put na{e zemlje Ugro`ena i borba protiv radikalizma 

Radon~i}: @rtva borbe izme|u radikalno-konzervativne i sekularne vizije dr`ave

îji je ovo 
interes?

Ne samo da }e hap{enje lidera
SBB-a izazvati „tektonski 

poreme}aj“ na politi~koj sceni BiH
nego se, kako smatraju brojni 

analiti~ari, zbog ovoga u BiH zadugo
ne}e razgovarati o ekonomsko-

socijalnim i politi~kim pregnu}ima.
^iji je to interes?
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Borjana Kri{to  

Spektakl
Tu ìla{tva 

Predsjedavaju}a Pre-
dstavni~kog doma Parla-
menta BiH Borjana
Kri{to smatra da su
hap{enje predsjednika
SBB BiH Fahrudina Ra-
don~i}a, ali i neki drugi
postupci Tu`ila{tva BiH
„neka vrsta spektakla“,
{to nije dobro ni za koga
u Bosni i Hercegovini. 
- Sve ovo zajedno {to radi
Tu`ila{tvo BiH jeste jedna
vrsta spektakla, na stranu
to postoji li za neke stvari
osnovanost takvih postu-
paka ili ne, u to ne `elim
da ulazim, jer ja, ina~e, ne
komentari{em odluke su-
dova - rekla je Kri{to novi-
narima u Sarajevu. 

Ognjen Tadi} 

Politizacija
procesa

Predsjedavaju}i Doma
naroda Parlamenta BiH
Ognjen Tadi} izjavio je
ju~er povodom hap{enja
lidera SBB-a Fahrudina
Radon~i}a da podr`ava
nezavisan rad pravosu|a,
ali ne i postupke koji po-
litizacijom odre|enih pr-
ocesa mogu doprinijeti
novoj krizi u BiH. Tadi}
je rekao da je rukovo-
dstvo Doma naroda po-
vodom toga obavilo ko-
nsultacije.

Interview 20

Novali} otkriva na koju 
lokaciju se seli Vlada FBiH

Gost premijer
Novali}

Premijer Federacije
BiH Fadil Novali} gost
je narednog izdanja emi-
sije „Interview 20“, koja
}e biti prikazana ve~eras
na BHRT-u, saop}io je
„TimSystem“. Premijer
otkriva za{to misli da su
sve prozivke po dru{tve-
nim mre`ama bile spi-
novanja, na koju lokaci-
ju se seli ove godine
Vlada FBiH, jesu li su-
pruge ministara i{le o
tro{ku Vlade na ve~eru,
ho}e li Vlada prodati
„BH Telecom“... 

Kri{to: Ovakve stvari nisu
dobre 

Ukratko

’Avaz’ saznaje SDA na raskrsnici nakon montiranog procesa Radon~i}u

Ho}e li ’gata~ki klan’
uni{titi jedinu {ansu BiH!

Previranja unutar najve}e bo{nja~ke stranke zbog hap{enja lidera SBB-a ^ampare i njihov klan `ele 
rasturiti koaliciju, u strahu od reformi pravosu|a i dr`avne slu`be 

Politi~ki montirani pro-
ces u kojem je li{en slobode
predsjednik Saveza za bolju
budu}nost Fahrudin Ra-
don~i} izazvao je pravu bu-
ru unutar Stranke demokra-
tske akcije, koja se na{la pr-
ed historijskom raskrsni-
com, saznaje „Dnevni avaz“. 

Kako nam je prenio dobro
upu}en izvor iz vrha ove str-
anke, sukob reformisti~kih,
proevropskih snaga koje su
zamah dobile nakon poslje-
dnjeg kongresa s okorjelim,
nepotisti~kim, porodi~nim
klanom koji ve} godinama
koristi stranku za li~no bo-
ga}enje i ru{i joj ugled, ku-
lminirao je posljednjih dana.

Neuspjela avantura
- SDA je ̀ estoko pukla na

hap{enju Radon~i}a. Jedan
dio stranke ogor~en je zbog
~injenice da se ru{i koalici-
ja koja je, fakti~ki, vratila
ovoj stranci kredibilitet i
ujedinila bo{nja~ki politi~ki
faktor nakon propale ava-
nture s Demokratskom fro-
ntom @eljka Kom{i}a, dok
drugi likuje i o~ito je upe-
tljan u cijelu harangu - kazao
nam je visoki zvani~nik SDA
pod uvjetom anonimnosti.  

U samoj SDA ve} se iskr-
istalizirala grupa ogor~enih
protivnika koalicije sa SBB-
om, a koja je zapo~etim refo-
rmama, imenovanjima novih
stru~nih kadrova te refor-
mom dr`avne slu`be po~ela
gubiti tlo pod nogama. 

Kako nam je jasno

re~eno, radi se o porodi~no-
regionalnom, tzv. gata~kom
klanu, koji se protivi tim
reformama i direktno prko-
si Izetbegovi}u, koji je ula-
skom u koaliciju sa SBB-
om odlu~io provesti obe}anu
reformu stranke i njenu de-
mokratizaciju. 

No, pipci nepotisti~ke ho-
botnice, o kojoj je na{ list

godinama pisao, u kojoj su
klju~ni igra~i iz porodice
^ampara raspore|eni na
va`ne dr`avne pozicije u po-
liciji, pravosu|u, dr`avnoj
slu`bi, regulatornim tijelima
i na ministarskim pozicijama,
pokazuju se jakim i opasnim
i za samog Izetbegovi}a. 

Denis Zvizdi}, aktuelni
predsjedavaju}i Predsje-
dni{tva BiH, kako nam je
re~eno, smatran je dugo gla-
vom tog klana i frakcije ko-
ja je istisnula mnoge jake
igra~e iz same SDA, ali on se,
tvrde izvori, u posljednje vr-
ijeme distancirao i uvjerava
Izetbegovi}u da mu ne radi
on iza le|a, ve} da to rade
bra}a ^ampara, Aljo{a koji je
ministar policije i Dubra-
vko koji je dr`avni tu`ilac. 

Uvezali su se s ostacima
kompromitiranih grupa i

pojedinaca, sli~nih Asimu
Sarajli}u, te se `ustro bore za
fotelje i pozicije da bi onemo-
gu}ili djelovanje Izetbego-
vi}u i progresivnim snaga-
ma, koriste}i se svim sre-
dstvima, pa i zloupotrebom
pravosu|a. Za saveznike ne-
rijetko uzimaju i radikalizi-
rane dijelove te organizacije
bliske ekstremisti~kim kru-
govima. Za posljedice u ko-
jima pravosu|e i SDA gube
kredibilitet se ne brinu, ka`e
nam funkcioner SDA. 

Tra`e saveznike
- Upravo zbog njih dvoji-

ce i uloge koju imaju, mno-
gi u SDA potpuno su uvjer-
eni da se Radon~i}u monti-
raju proces i hap{enje da bi
se osvetili Izetbegovi}u, pa i
Zvidi}u, i cijeloj SDA u ko-
joj gube klju~nu ulogu, ako

se budu provodile reforme i
koalicija sa Savezom za bolju
budu}nost. Oni su u stanju
uni{titi stranku iznutra, jer
je njima porodi~ni klan
va`niji i od stranke i od
dr`ave. Sad tra`e saveznike u
svakome ko je protiv Izetbe-
govi}a, bez obzira na to iz ko-
je je stranke - tvrdi izvor
„Avaza“ iz SDA. 

@estok unutra{nji sukob,
kako nam je re~eno, mo`da
je i dio procesa ozdravljenja
te dio ~lanstva vjeruje da }e
Izetbegovi} prevladati klano-
ve i frakcije, jer su partner-
ski odnos Izetbegovi}a i Ra-
don~i}a i koalicija SDA sa
SBB-om, kako su to za-
klju~ili najvi{i strana~ki or-
gani, od vitalnog zna~aja za
dr`avu i Bo{njake te nema-
ju apsolutno nikakvu alter-
nativu.  T. LAZOVI]

Centar za sigurnosne stu-
dije (CSS) BiH jo{ u aprilu
2015. godine upozorio je u sa-
op}enju za javnost na zabri-
njavaju}e stanje u pravosu|u. 

- Pravosu|e BiH ne}e
biti efikasno u borbi protiv
korupcije, organiziranog kr-
iminala i terorizma sve dok

na funkcije ne budu imeno-
vane osobe visokog li~nog
integriteta i profesionalno-
sti, spremne da se suo~e sa
svim izazovima - navedeno
je tada u saop}enju te ista-
knuto da je vrijeme za
u~inkovite reforme, na {ta
upozorava i EU.

[ta ka`u istra ìvanja

Kolegij Predstavni~kog doma PFBiH uva`io zahtjev SBB-a

Hap{enje lidera Saveza
za bolju budu}nost BiH Fa-
hrudina Radon~i}a izazvalo
je prve poreme}aje u radu
institucija vlasti, pa je tako
ju~er, nakon odluke parlame-
ntarne ve}ine, odgo|ena za-
kazana sjednica Predsta-
vni~kog doma Federalnog
parlamenta.

Desilo se to na zahtjev

Kluba poslanika SBB-a, a
{ef Kluba Nasir Beganovi}
izjavio je novinarima da je
razlog tra`enja odgode sje-
dnice Predstavni~kog doma
nemogu}nost dolaska ve}eg
broja poslanika ove stranke
zbog vanredne situacije ko-
ja je uslijedila.

- Rije~ je o potrebi na{ih
poslanika da u ovakvoj situ-

aciji u~estvuju u radu svojih
organizacija - kazao je Bega-
novi}. 

Odgovaraju}i na upit no-
vinara, Beganovi} je rekao da
je koalicija trenutno neupi-
tna. [ef Kluba SDA Ismet
Osmanovi} kazao je kako je
napravljena ocjena da bi u tr-
enutnim okolnostima sje-
dnica i njen tok bili nei-

zvjesni.
- Ovo hap{enje destabili-

zira u ovom trenutku poli-
ti~ke prilike u Federaciji.
Koliko je ono opravdano, a
koliko nije, o tome }e
odlu~ivati pravosudni orga-
ni. SDA podr`ava sve orga-
ne da poduzimaju mjere ko-
je smatraju da su potrebne,
ali one moraju biti zasnova-

ne na Ustavu, na zakonu i ja-
vnosti mora biti sve obra-
zlo`eno - kazao je on.

A. Du.

Odgo|ena i sjednica Parlamenta
Sa sjednice: Koalicija 
trenutno neupitna  (Foto: B. Nizi}) 

SALIH 
SELMANOVI]

rodbina po supruzi 
direktor KJKP

„SARAJEVOGAS“

ADMIR D@UBUR
ro|ak

V.D. direktor
KJKP

„TOPLANE“

TANOVI] IRSA
NA^ELNIK
PRAVNOG 

SEKTORA U KSC
„SKENDERIJA“

^EDOMIR LUKI]
MINISTAR 

PROSTORNOG
URE\ENJA

ALIJA ISOVI]
daid`a

DIREKTOR KSC
SKENDERIJA

2011. g.

EDINA BUKVA
snaha

POMO]NIK MIN.
ZA STAMBENA

PITANJA

D@ENANA TANOVI]
V. D. dir.
DOMA 

ZDRAVLJA
Sarajevo

SEAD DIZDAREVI]
{ura Denisa Zvizdi}a
[EF KABINETA U 
ZASTUPNI^KOM

DOMU PARLAMENTA
FBiH, ^LAN 

UPRAVNOG ODBORA
ARHITEKTONSKOG
FAKULTETA, PROF.
NA EKONOM. FAK.

RE[AD
MAND@O

kum
@ELJEZNICE 

FBiH -
NA^ELNIK
SLU@BE ZA

GEODETSKE
POSLOVE, 

^LAN
SKUP[TINE

GRASA,
KOMISIJA ZA

PROST.
URE\.

STAMB. POL.
INFRAS. I 
ZA[TITU
OKOLI[A,

(2007) 

MAIDA 
^AMPARA

Supruga 
Dubravka ^ampare

^LAN
KONKURENCIJSKOG

VIJE]A BiH

VAHID 
]OSI]

POLICIJSKI 
KOMESAR MUP KS

AMELA 
^AMAPARA

supruga 
Aljo{a ^ampare

STRU^NI SAVJETNIK
U PREDSTAVNI^KOM
DOMU PARLAMENTA

AVDO 
HEBIB 

ro|ak
PREDSJEDNIK

ODBORA 
BOSANSKO 

PALESTINSKOG

DUBRAVKO 
^AMPARA
TU@ITELJ 

TU@ILA[TVA BiH

ALJO[A 
^AMPARA

ministar 
unutra{njih 

poslova

MERITA 
TIRI]

^AMPARA, 
^LAN UO ZZO 

KANTONA SARAJEVO

AVDO ^AMPARA
ro|ak

SAVJETNIK
PREDSJEDAVAJU]EG

PREDSTAVNI^KOG DOMA

ASIM 
SARAJLI]

potpredsjednik 
SDA

AIDA DEMIR
Autoceste Federacije

javne nabavke
sestra Maide ^ampare

RABIJA (SADETA) 

^AMPARA
majka, a drugima tetka

SAVJETNICA MUP-a

JASMIN DEMIR
Ministarstvo vanjskih

poslova BiH
zet Maide ^ampare

Shema pokazuje
razgranatu 
hobotnicu
„gata~kog klana“
i saradnika: 
Neki od njih ve}
izgubili fotelje
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KONSTANTNI POKU[AJI EGZEKUCIJE

Ve} uo~i agresije na BiH
po~eo je progon Fahrudina
Radon~i}a, prvo od mra~nih
sila koje su poku{ale staviti
svoju opasnu {apu na Bosnu i
Hercegovinu, a kojima je on u
to vrijeme stajao na putu hr-
abro pi{u}i protiv Slobodana
Milo{evi}a. No, posebno je trn
u oku postao kada je kao vrlo
poznati novinar zagreba~kih
sedmi~nih novina „Danas“, za

koje je pisao do 1992. godine,
utemeljio „Avaz“. 

Protiv podjele 
Tada se na{ao na ni{anu i

pojedinih doma}ih remeti-
la~kih faktora, jer je, prije
svega, zasmetao njihovim ide-
jama „muslimanske dr`avice“,
kojima se Radon~i} supro-
tstavio odlu~nim zalaganjem
za dr`avu po mjeri svih njenih
gra|ana i naroda, a posebno za
razvijanje nacionalne svijesti

Bo{njaka kao potpuno ravno-
pravnog politi~kog naroda.

Zbog teksta koji je obja-
vio u AS-u pod naslovom
„Zaklele se ptice KOS-u“,
kojim je razotkrio nepri-
jateljsku ulogu pojedinih vi-
sokopozicioniranih vojnih
zvani~nika,  uhap{en je u ju-
nu 1993. godine. U~injeno je
to pod krinkom „odavanja
slu`bene tajne“, a po naredbi

tada{nje Uprave vojne be-
zbjednosti Armije RBiH, na
~ijem se ~elu nalazio Fikret
Muslimovi}. U pritvoru je
ostao skoro mjesec, da bi
nekoliko mjeseci kasnije bio
oslobo|en od krivi~nog go-
njenja.

Pozadina Radon~i}evog
progona od 1993. najbolje se
mo`e shvatiti ako se prisjeti-
mo njegovog ~uvenog teksta
„Harakiri u Holiday Innu“,
koji je Radon~i} objavio u pr-

vom broju „Bo{nja~kog ava-
za“, otvoreno ustaju}i protiv
podjele RBiH i suprotsta-
vljaju}i se te`njama tada
odr`anog Bo{nja~kog sabora
da se BiH podijeli na tri na-
cionalne dr`avice.

Blokirani ra~uni
Radon~i}eva borba za ne-

zavisnu, suverenu i sekular-
nu dr`avu, istinu, zakonito-

st, pravdu, profesionalno i
nezavisno pravosu|e, a pro-
tiv la`i, mafije, korupcije i
kriminala, nastavljena je svih
poratnih godina. I za to vri-
jeme je zbog svega toga
suo~en s u`asnim pritiscima
i napadima iz kojih je uvijek
izlazio kao pobjednik. 

Svakako, jedna od na-
jve}ih Radon~i}evih mora-
lnih pobjeda do sada bila je
ona koja je dobivena nakon
366 dana velike politi~ke,

pravne i finansijske borbe pr-
otiv porezne monta`e prove-
dene 2000. godine.

Ta~nije, 6. juna u ranu
zoru, oko 4.15 sati, {est po-
reznih policajaca upalo je u
{tampariju „Dnevnog ava-
za“, zabraniv{i grafi~arima
i osiguranju upotrebu tele-
fona. No, poku{aj zausta-
vljanja rotacije i spre~ava-
nja redovnog izlaska na{eg

lista nije uspio.
Deset dana kasnije ra~uni

„Dnevnog avaza“ su blokir-
ani, a dan kasnije u prostor-
ije „Avaza“ upali su porezni
inspektori uz, kako je kasni-
je dokazano, nezakonitu pr-
atnju federalnih policajaca.

Pravna borba trajala je
skoro cijelu godinu i rezulti-
rala time da je Komisija Mi-
nistarstva finansija FBiH
23. aprila 2001. donijela
Rje{enje da je tokom kontr-

ole poreznih inspektora
u~injen niz protuzakonitih
radnji i svjesnih skrivanja
dokumentacije pred Vrho-

vnim sudom, s namjerom da se
Radon~i}u i „Avazu“ montira
nalaz o navodnoj utaji pla}anja
poreza. M. KUKAN

Od hap{enja 1993. do hap{enja 2016.

Posljednja haranga protiv
Radon~i}a krenula je 2009.
godine, kada je formirao SBB.
O tome je on govorio u svom
posljednjem intervjuu datom
17. januara ove godine na
OBN-u, u emisiji „Telering“.

- Meni je jako `ao {to
moram da se bavim tim
slu~ajem. Ovdje vi{e nije u
pitanju keljmendizacija Fa-
hre Radon~i}a, nego cijelog
SBB-a. Sjetite se da se Ke-
ljmendi prvi put spominje
2009. godine, da je neki kr-
iminalac iz Beograda vidio
da on i ja ho}emo da ubije-
mo Bakira Had`iomerovi}a,
na{eg uva`enog novinara.
^etiri godine je gospodin

Had`iomerovi} imao obe-
zbje|enje policije, sebe, sta-
na, ku}e, stotine hiljada ra-
dnih sati i stotine hiljada
maraka su utro{ene, a sada
se ispostavilo da se taj go-
spodin javio iz Beograda i
rekao da je on tada bio u is-
tra`nom zatvoru, te da tada
nije mogao dati nikakvu
informaciju u Federalnom
MUP-u. Zna~i, neko je na-
pravio Keljmendija da bi
uni{tavao politi~ku karijeru
Fahrudina Radon~i}a, jer
se sve to de{ava kada ja fo-
rmiram SBB. Onda je na po-
sljednjim izborima Keljme-
ndi kori{ten kao veliki fa-
ktor poku{aja kompromi-

tiranja SBB-a i mene, i vi-
djeli ste da gra|ani nisu na-
sjeli na to - izjavio je,
izme|u ostalog, Radon~i} u
intervjuu za „Telering“, da-
tom prije deset dana.

Va`no je podsjetiti i na
ranije izjave Radon~i}a u
kojima je u kontekstu te{ke
politi~ko-pravosudne mo-
nta`e koja se plete oko nje-
ga i SBB-a, uporno posta-
vljao i pitanje pravne sigu-
rnosti gra|ana BiH.

- [ta da se sve ovo dogo-
di gra|aninu koji nema
300.000 maraka da plati na-
jbolju londonsku advoka-
tsku kancelariju - Ra-
don~i}evo je pitanje.

Radon~i} je, naime, u
ovom slu~aju anga`irao advo-
katski tim koji predvodi po-
znati britanski advokat D`on
D`ons (John Jones), a po
~ijem je zahtjevu me|unaro-
dna sutkinja EULEX-a pri
Osnovnom sudu u Pri{tini
nakon ro~i{ta koje je odr`ano
2. decembra 2014. godine, u
predmetu br. PPKR 86/13
(PPS 42/13), donijela odluku
da Fahrudin Radon~i} „nije
optu`eni“, da „protiv njega ni-
je podignuta optu`nica niti po-
krenuta istraga, niti na Koso-
vu niti u Bosni i Hercegovini“
te da on „ni na koji na~in ni-
je bio obuhva}en istragom
protiv Nasera Keljmendija“.

[ta da se sve ovo dogodi gra|aninu 
koji nema novac za advokate 

Ratna fotografija: Radon~i} s generalom Armije RBiH 
Vahidom Karaveli}em

Pozadina Radon~i}evog progona od 1993. godine najbolje se
mo`e shvatiti ako se prisjetimo njegovog ~uvenog teksta
„Harakiri u Holiday Innu“, koji je Radon~i} objavio u prvom 
broju „Bo{nja~kog avaza“ 

U ranu zoru 6. juna 2000. godine, oko 4.15 sati, {est poreznih policajaca upalo je u {tampariju „Dnevnog avaza“, a deset dana
kasnije ra~uni „Dnevnog avaza“ su blokirani te su dan kasnije u prostorije „Avaza“ upali porezni inspektori uz, kako je kasnije 
dokazano, nezakonitu pratnju federalnih policajaca

Hronologija
progona Zbog teksta koji je objavio u AS-u pod 

naslovom „Zaklele se ptice KOS-u“, uhap{en
je u junu 1993. godine Jedna od najve}ih
pobjeda je ona protiv porezne monta`e 2000. 
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- Čitao sam sve... Ne

znam jesam li ja prava oso-

ba da o tome govorim,

možda mogu govoriti o

opštim stvarima, ne i lično-

stima. Sve ovo što se dešava

zapravo je veoma tužno, ni-

kako da imamo vladu i ze-

mlju da sve to nekako re-

dovno i normalno ide. Sve

je dramatično. Ta agonija

Bosne traje godinama. Sva-

ko normalan se pita: “Šta je

ovo? Šta se dešava?” Gos-

podina Radončića nisam

nikada upoznao, “Dnevni

avaz” čitam godinama i sve

skupa što se dešava me po-

tresa i žalosti. Svi mi čeka-

mo, zapravo želimo neka

vremena i situaciju u kojoj

će nam biti omogućeno da

radimo, da se dignemo iz

ovog kala i blata u kojem

smo decenijama.

���š�� ��
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- Novinarima „Avaza“

želim sve najbolje.

Uz vas sam svim

srcem i vjerujem da je ovo

neko uradio iz svoje do-

sade.

Nadam se da će se sve

brzo rasvijetliti i da će

novinari „Avaza“ bez

pritisaka raditi svoj po-

sao, koji odlično obavlja-

ju - kaže Damir Beljo,

bokserski šampion iz

Mostara. A. S.
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Blažević:

Podrška iz

Hrvatske
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- Podrška novinarima„Dnevnog ava-

za“ iz Hrvatske. Zgrozio sam se kada sam

čuo da su vam pripadnici SIPA-e na onakav

način upali u redakciju. Žao mi je veoma. Po-

sebno što su novinarke,prekrasne dame„Ava-

za“, morale raditi u prisustvu dugih cijevi.

Ovo mi sve miriše na političku namještaljku –

kaže Ćiro Blažević, bivši selektor nogometne

reprezentacijeBiH. A. S.

Ćiro Blažević, trener

Gljiva: Imate moju

punu podršku

Abdulah Sidran, knji`evnikNazif Gljiva, kantautor
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Emir Hadžihafizbegović, glumac

- Ja sam legalista i, kako je sam gospodin Ra-

dončić često izjavljivao, neka svako radi svoj

posao. Ako je već Radončić lišen slobode u

Hadžićima, nije bilo razloga da se na takav je-

dan nasilan način upada u redakciju „Dnevnog

avaza“. U ovoj izjavi bih amnestirao momke ko-

ji su ušli, jer to nije njihova odluka, zapravo,

njih je neko poslao da na takav način upadnu u

jednu novinsku kuću, a prije toga je Radončić

lišen slobode. Sve što sedesilouredakciji „Ava-

za“ bilo je ružno i nepotrebno, mogli su policij-

ski inspektori ušetati u nekim drugim odijeli-

ma, kao što je „Granoff“, i uzeti šta im treba.

Našsigurnosnisistem sepočeo raspadatika-

da je Žak Klajn (Jacques Klein) raspustio 20

najspremnijihmomaka uBiH zatošto suuletje-

li u jednu kafanu da bi uzeli što je sumnjivo. Ni-

su krivi momci u fantomkama, nego onaj ko je

naredio upad i pretres. Volio bih vidjeti iste te

ljude kako ulaze u stanove onih koji prijete, pu-

caju po Sarajevu, ugrožavaju živote naše djece,

bave se kriminalom, a ne u redakciji jedne no-

vinske kuće –poručio je Hadžihafizbegović.
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Safet Zec, slikar

Damir Beljo, bokser
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Halid Bešlić, pjevač

Bešlić: Šokiran sam i ne

mogu da vjerujem

- Šokiran sam, ne mogu

da vjerujem i osuđujem

ovo sve. Ova hapšenja, koja

se dešavaju u posljednjih

nekoliko godina, nisu mi

jasna. Upravo čitam

„Dnevni avaz“ i ne mogu

da vjerujem, sve djeluje

kao montaža. Prvenstveno

osuđujem upad u redakci-

ju, jer je ovo napad na slo-

bodu medija. Nadam se da

će se sve završiti dobro, i

uposlenicima želim sve

najbolje, glavu gore – r e-

kao je Bešlić.

- Ja bih najkraće što je

moguće o stanju u bosan-

skohercegovačkom pravo-

suđu. Moraju razgovara-

ti najvažnije svjetske

institucije. Zato je

besmisleno komenta-

risati pojedinačne

slučajeve.

Vlast koja do-

pušta svojim or-

užanim snaga-

ma da sa dugim cijevima u

mirnodopskom stanju ulaze

u redakcije, mora se veoma

zabrinuti o vlastitoj

sudbini.

Svugdje je normalno, svi

mi želimo da sudovi imaju

kompetenciju, da su kvali-

tetni, da obavljaju svoje po-

slove... Gospodin Radončić

i ljudi slični njemu imaju

svoje dignitete, biografije

itd. Ali, sve ovo što se desi-

lo pokazuje da stvari ni iz

daleka nisu stavljene na

mjesto. Nešto je tu nelo-

gično, da ličnost kao što je

Fahrudin Radončić dođe

do pozicija, da bude biran,

dobar privrednik, a onda

ga hapse i to za nešto što

spada u drugi domen ljud-

skog života. Izražavam

žalost da je to tako. Svi vi

koji radite u “Dnevnom

avazu” činite ogromnu

grupaciju ljudi koja je za

poštovanje, pripremate

novinu kao što to rade

svugdje u svijetu, prema

tome upadanje nao-

ružanih ljudi uvašu redak-

ciju... ne znam šta se ovo

dešava - mišljenje je jed-

nog od najvećih bh. slikara

Safeta Zeca.
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Fikret Vukalić Fantom, producent

- Nakon sramnih slika

demonstracije sile i upada

SIPA-e s dugim cijevima u

redakciju “Dnevnog ava-

za”, želim iskazati najveće

moguće negodovanje i naj-

veću osudu onih lica koja su

dala ipotpisala nalogza tak-

vo nešto. Dvadeset godina

kao najtiražniji list dokaza-

li ste svoju ideju slobode i

demokratije i svog iskrenog

pisanja o našem narodu, o

Bosni i Hercegovini, našim

komšijama i o gotovo cije-

lom svijetu.

Najveći dio bh. dijaspore

stoji iza vas, danas još više i

još jače. Osuđujemo te kurvi-

ne sinove, koji neće još dugo,

ovosu imzadnji trzaji.Vjeru-

jemo u vašu pobjedu i iskre-

nost. Na najvećem koncertu

“Bijelog dugmeta” u dijaspo-

ri 5. marta u Beču dobit ćete

našu ogromnu podršku. Vje-

rujemo da će naša draga BiH

uskoro stati nasvoje noge, sa-

mo se trebamo riješiti onih

koji su i našoj djeci ukrali za-

dnji zalogaj iz usta – poručio

je producent Fikret Vukalić

Fantom iz Beča.

Vukalić: Vjerujemo u vašu

pobjedu

Redakciju „Dnevnog

avaza“ jučer je posjetio kan-

tautor Nazif Gljiva da bi

urednicima i novinarima

pružio podršku.

- Imate moju punu po-

dršku, velika je sramota

ovo što se desilo u po-

nedjeljak. Vjerujem

da „Avaz“ može

računati i na po-

dršku građana, jer

nedopustivo je da

među nevinenovina-

re upadnu pripadnici SI-

PA-e, s dugim cijevima. Da

se ovo desilo u Francuskoj

ili negdje drugo, bili bi

spriječeni i kažnjeni.

Najoštrije se protivim tre-

niranjusile nadnovi-

narima koji na ovaj

način zarađuju

svoj hljeb i neko bi

zbog ovoga u sva-

koj civiliziranoj

zemlji morao od-

govarati – kazao je

Gljiva.

Sidran: Moraju

razgovarati

najvažnije

svjetske

institucije

Zec: Potresen sam i žalostan

Beljo: Rad bez pritiska
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Radili smo po naredbi Suda i Tužilaštva BiH, ali nije nam bio cilj nikoga zastrašiti, kaže Stanić

Perica Stanić, direktor

Državne agencije za istrage i

zaštitu (SIPA), izjavio je

jučer za „Dnevni avaz“ da

mu je žao što je prisustvo pri-

padnika SIPA-e u redakciji

„Avaza“, koji su, kako je po-

jasnio, radili po naredbi Su-

da i Tužilaštva BiH, protu-

mačeno kao pritisak na rad

ovog medija.

Kazao nam je da im nije

bilo u interesu nikoga zas-

trašiti, a pogotovo ne „medij

koji izuzetno cijeni i s kojim

ima odličnu saradnju”.

Direktor SIPA-e

kazaonam jeda jenje-

mu rečeno da su se

naoružani pripadnici

ove agencije u redak-

ciji zadržali svega

„dvadesetak sekun-

di“ i da subili u prola-

zu kako bi pružali po-

dršku kolegama koji

su obavljali pretres, ne

redakcije nego objekata koje

koristi osumnjičena osoba.

- Mogu samo reći da mi je

žao. Ovo nije bilo usmjereno

protiv novinara „Avaza“ niti

redakcije „Avaza“.

Ali, isto tako moram

reći da sam pomalo i

osramoćen. Ako su

ljudi, kao što se tvrdi,

tubili duži period, on-

da ću tražiti da mi se

dostavi izvještaj. Ovo

se nije trebalo desiti -

rekao nam je Stanić.

On je ustvrdio da

nikome iz SIPA-e nije bilo u

interesu da vrši bilo kakav

pritisak na rad novinara, ka-

zavši da „neki od pripadnika

možda nisu ni znali gdje su

prostorije koje pretresaju, pa

su ušli u redakciju.“

- Ja znam da je u redakciji

izuzet jedan kompjuter,

moždasu izbogtoga ušli vrlo

kratko, tako mi je u rečeno.

Međutim, tražio sam da se

uopće ne ulazi u objekt zgra-

de ako za to nema potrebe, i u

slučaju samo da neko pruži

neku vrstu otpora. Ali, ne

mogu jahodati zasvakim po-

licajcem. Ovo se nije trebalo

desiti, jer nisam ni znao da će

tamo otići - rekao nam je Sta-

nić. M. Aš.

Portparol specijalnog predstavnika EU u BiH
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Ivana Korajlić, TIBiH

���	������ �	��
� ��������� ’�����’

OTPOR Najtiražniji list zahvaljuje za stotine poziva i poruka podrške

Podršku “Avazu” pružio i urednik britanskog lista “Guardian” i dobitnik Pulicera

Nakon što su specijalci

Državne agencije za istrage

i zaštitu, naoružani dugim

cijevima, a po nalogu Tuž-

ilaštva koje vodi politički

proces, upali u redakciju

„Dnevnog avaza“, novina-

rima i urednicima nepres-

tano stižubrojna pisma,po-

ruke podrške iz cijele BiH,

ali i inozemstva.

Ekskluzivno za “D n e v-

ni avaz” upad u naše pros-

torije je komentirao i

Džulijan Bordžer (Julian

Borger), urednik u ugled-

nom britanskom listu

“Guardian” i dobitnik Pu-

licera, koji je rekao da su

slike naoružanih specijala-

ca u redakciji “Avaza” z a i s-

ta šokantne.

Udar na slobodu

- To je šokantno, sve ima

odlike pokušaja zastrašiva-

nja novinara - kazao nam je

Bordžer.

Na redakcijsku adresu u

Sarajevu stigao je znatan

broj pisama u kojima gr-

ađani izražavaju podršku ra-

du iopredijeljenosti novina-

ra i urednika “Dnevnog ava-

za” da ustraju u svojoj borbi

za istinu. Također, mnogi

ljudipisali sucijelog danana

mail adrese naše redakcije

kako bi na taj način dali po-

dršku.

Brojni građani odlučili su

podršku iskazati komentari-

ma na Facebook stranici

“Dnevnog avaza”, koja je

jučer bila izuzetno posjećena.

Pisma podrške

Također, između ostalih

dobili smo i pismo podrške

od redakcije“BHMagazina”,

Novinari nisu

zločinci,

jučerašnja poruka

iz redakcije

’Dnevnog avaza’

(Foto: B. Nizić)

Povodom prekjučera-

šnjeg upada pripadnika SI-

PA-e naoružanih dugim ci-

jevima u redakciju ”Avaza”,

program-menadžerica

„Transparency Internatio-

nala“ BiH Ivana Korajlić re-

kla je da TIBiH podržava

rad policijskih agencija, ali

da upotreba represivnih

mjera mora biti opravdana.

- Pretresi prostorija koje

su u vlasništvu ili su poveze-

ne s osobama osumnjičenim

za krivična djela sastavni su

dio istrage, i u tom smislu

TIBiH uvijek podržava rad

agencija za provođenje za-

kona. Međutim, upotreba

represivnih mjera mora biti

opravdana. Upad specijal-

nih jedinica prilikom pre-

tresa redakcije bio bi oprav-

dan samo ako je postojao os-

nov da se vjeruje da su novi-

nari „Avaza“ spremni da

pruže otpor policijskim

agencijama, što ovdje nije

bioslučaj - naglasila jeKora-

jlić. E. H.

Perica Stanić, direktor SIPA-e, o upadu specijalaca u ’Avaz’

iz kojeg su poručili da oni s

više od 700.000 svojih fanova

pružaju podršku “Dnevnom

avazu” u borbi za istinu i

pravdu protiv korumpiranog

i politički postavljenog

Tužilaštva BiHte SIPA-eko-

ja svojim zastrašivanjem po-

kušavaju uništiti glas slobod-

nih medija. E. H.

Povodom prekjučeraš-

njeg upada pripadnika SI-

PA-e naoružanih dugim ci-

jevima u „Avaz“, portparol

Delegacije EU i specijalnog

predstavnika Evropske

unije u BiH Jamila Milo-

vić-Halilović rekla je za naš

list da Delegacija uobičaje-

no ne komentira istrage ili

sudske postupke koji su u

toku, ali da nadležni za pro-

vođenje zakona imaju

dužnost da osiguraju pošt i-

vanje principa slobode me-

dija.

- Ne komentarišemo is-

trageili sudskepostupkeko-

ji su u toku. Podsjećamo na

važnost koju EU pridaje vla-

davini prava i slobodi medi-

ja. Shodno tome, nadležni za

provođenje zakona imaju

dužnost da provode istrage

gdje postoji sumnja da je

počinjeno krivično djelo. Is-

tovremeno, od njih se

očekuje da osiguraju pošti-

vanje zakonai osnovnihpra-

va, uključujući principe slo-

bode medija – kazala je Mi-

lović-Halilović. E. H.

Stanić: Zatražit

ću izvještaj

Poslanik SNSD-a u Predstavničkom domu Parlamen-

ta BiH Lazar Prodanović izrazioje nadu da hapšenje pred-

sjednika SBB-a Fahrudina Radončića neće imati utjecaja

na parlamentarnu većinu. Novinarima u Sarajevu iznio je

stav da će ovo imati velike posljedice ako to bude samo

spektakularno hapšenje i ako se hapšenje pokaže neosno-

vano, jer bi s tog stanovišta trebala biti znatno veća odgo-

vornost Tužilaštva BiH za ovaj ili bilo koji drugi slučaj.

- Bosanskohercegovačkoj javnosti dosta je spektaku-

larnih hapšenja, potrebna su konkretna djela. Nažalost,

do sada nas ni Sud niti Tužilaštvo u to nisu uvjerili -

mišljenja je Prodanović.
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Saopćenje Udruženja „Bosnae - Zelene beretke“
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Povratak organizirane političke mafije koja koristi instrumente sudstva i tužilaštva da bi uklonila i zastrašila svoje političke protivnike

Udruženje organizatora

otpora, veterana rata, dobro-

voljaca, prvoboraca i brani-

laca „Bosnae - Zelene beret-

ke“ uputilo je saopćenje za

javnost povodom, kako su

naveli, hapšenja njihovog

saborca Fahrudina Ra-

dončića, lidera SBB-a.

Pravo boraca

- Ovim putem želimo

ukazati na povratak organi-

zirane političke mafije koja

koristi instrumente sudstva

i tužilaštva da bi uklonila i

zastrašila svoje političke

protivnike. Svjedoci smo da

je Radončić jedan ugledni

privrednik koji je godinama

izvršavao svoje obaveze pre-

ma državi i svojim uposleni-

ma, koji je napravio kompa-

niju na kojoj su mu zavidni i

strani biznismeni. Kompa-

nija „Avaz“ uvijek je bila na

strani istine i pravde. Sve

vrijeme rada zalagala se za

prava boraca i boračke po-

pulacije, stoga osuđujemo

upad SIPA-e s dugim nao-

ružanjem i zastrašivanje no-

vinara kojima je jedino

oružje pero - navodi se u

saopćenju Udruženja „Bos-

nae - Zelene beretke“.

Dalje se navodi da osuđ-

uju „spektakularno hapš-

enje“, jer, kako kažu, Ra-

dončić je čitav svoj život pos-

vetio pravdi i legalizmu. 

- Navodne optužbe koje

se poturaju u javnosti su rav-

ne akcijama „Trebević“, ko-

je su izvođene 1993. i 1994.

godine od kosovskih oficira

i srpskih plaćenika JNA, ko-

ji su bili u redovima Armije

RBiH, a te akcije za cilj su

imale jedino ubijanje, zatva-

ranje, osuđivanje i zas-

trašivanje pravih patriota,

narodnih komandanata i

heroja. Iste te struje koje su

to radile 1993., rade isto i

2016., i to upereno ponovo

na patriotu, borca za jedin-

stvenu BiH, gospodina Ra-

dončića - smatraju članovi

Udruženja „Bosnae - Zelene

beretke“. 

Veliki patriota

U saopćenju oni posta-

vljaju pitanje „je li iko ispi-

tao javne istupe predsjedni-

ce Suda Meddžide Kreso,

koja je izjavila više puta da

postoji pravosudna mafija, a

dokaz njenim iz-

javama da pos-

toji pravosudna

mafija je upravo proces koj-

im se želi slomiti veliki pa-

triota, predsjednik SBB-a i

ugledni privrednik Fahru-

din Radončić“. 

- Zbog svega navedenoga,

zahtijevamo hitno puštanje

Radončića na slobodu, u su-

protnom, bit ćemo nosioci

protesta za oslobađanje i

pravdu Radončića - zaključili

su iz Udruženja „Bosnae -

Zelene beretke“. E. T.

„Bosnae - Zelene beretke“:

Osuda spektakularnog hapšenja

Predsjednik RVI TK Fahrudin Hasanović o optužbama protiv Orića i Radončića
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Radončić im je bio dostupan, zašto prave priredbu, kazao Hasanović

S još jednim početkom

suđenja Naseru Oriću i

lažnim optužbama za koje

sam čuo da su mu natovare-

ne navrat, došao samu situa-

ciju da sam sebe pitam je li

ovo stvarno država za koju

sam svoju krv prolijevao,

kaže za naš list Fahrudin

Hasanović, predsjednik Sa-

veza ratnih vojnih invalida

Tuzlanskog kantona. Ne

krije i da je razočaran

hapšenjem Fahrudina Ra-

dončića te kaže da se boji

montiranih procesa u BiH.

- Puškeme nijebilostrah,

ali sada se bojim montiranih

procesa. Uzmeš nekoliko

kriminalaca, daš im pare i

kažeš im šta će reći protiv

onoga ko ti se ne sviđa i ko ti

smeta –kazao je Hasanović.

A za Nasera se zna kome

smeta. No, ne čudi se on, ka-

ko je rekao, „srpskoj strani

koja po svaku cijenu želi Na-

sera vidjeti u zatvoru, ali se

čudim ovim Bošnjacima ko-

ji za hiljadu maraka ili neku

drugu uslugu pristaju da

lažu na sudu“.

Kako je poznato, Naser

Orić je dan uoči općinskih izbora 2008. godine, zah-

valjujući političkoj montaži

SDA kadrova jer je po-

državao kandidata za načel-

nika Srebrenica iz druge po-

litičke opcije,uhapšen iprit-

voren pod sumnjomda se ba-

vio iznudama i prijetnjama.

S obzirom na to da nije bilo

dokaza, Orić je u sudskom

postupku oslobođen op-

tužbi za iznudu, premda je u

pritvoru odležao punih se-

dam mjeseci.

Hasanović ne krije da je

razočaran i najnovijim hap-

šenjem Fahrudina Ra-

dončića te upozorava da se

već 20 godina u BiH ništa ne

događa slučajno. Kaže da ne

pripada Radončićevoj poli-

tičkoj opciji, ali pripada op-

ciji „jedinstva Bošnjakai na-

pretka države“.

- Pod kožu nam više ne

mogu stati ove spletke i

montaže. Radončić im je bio

dostupan 24 sata. On nije

čovjek koji će bježati od po-

licijskog i sudskog poziva, a

oni prave priredbuod njego-

vog hapšenja. Taman kad je

država krenula naprijed,

kad su politički predstavni-

ci Bošnjaka međusobno iz-

gladili odnose i shvatili da se

u interesu naroda koji pred-

stavljaju moraju držati zaje-

dno, onda kojekakve inte-

reždžije zaskoče u želji da

ometaju taj napredak. Sve

mi je ovo mnogo sumnjivo –

naveo je Hasanović.

Strahga je,naglasio je,da

među Bošnjacima ima onih

kojima je cilj da siju haos u

zemlji i tako održavaju svoju

moć. A. H.

���
���	�ć� ����� �� 	�š��
Jučer je reagirala i Ha-

tidža Mehmedović, jedna

od srebreničkih majki, ko-

ja je prisustvovala prvom

danu suđenja Oriću.

- Sva se tresem od ne-

pravde. Pa tog čovjeka 20

godina ne ostavljaju na

miru. Vidim da se u Sa-

rajevu sve diglo i zbog

hapšenja Radončića. I to je

nešto sumnjivo i plaši me.

Ja jesam za to da svako,

ako je kriv, odgovara za

svoju krivicu, ali, brate,

dosta je više da prave pro-

glašavamo krivcima, a oni

krivi uživaju u onome što

su činili – zločinima,

krađama, prevarama, pro-

gonima. U ratu su nas ubi-

jali fizički, sada nas ubi-

jaju i psihički – istakla je

Mehmedović.

Hasanović: Kriminalcima daju

pare da svjedoče

Čelnik Saveza osoba s invaliditetom

����č�ć�  ��� ž���
��������� �������� !�"�

Je li ovo hapš-

enje toliko vrijedno

da se zaustavi na-

predak BiH, zašto je

baš sad uhapšen go-

spodin Fahrudin

Radončić kada je

BiH krenula napri-

jed. Je li ovo znak da

neko želi sve stopi-

rati i vratiti na nulu,

samo su neka od pi-

tanja koja je posta-

vio u razgovoru za

naš list predsjednik Saveza

osoba s invaliditetom

FBiH Zijad Arapčić.

- Mi ćemo nastaviti po-

državati gospodina Ra-

dončića, jer su on i njegova

partija nama pružili po-

dršku da dođemo do prava

koja nas sljeduju po svim

konvencijama UN-a, a po-

sebno po Konvenciji o pra-

vima osoba s invalidite-

tom. Oni su ispoštovali tu

konvenciju, što znači da

su,prije svega, ljudi, aonda

političari - kazao je

Arapčić.

Dodao je da je SBB da-

vao podršku osobama s in-

validitetom kada je

bilo najteže te da su

im Radončić i stran-

ka pomagali.

On je mišljenja da

je i upad specijalaca u

redakciju „Dnevnog

avaza“ bio nepotre-

ban te da su postojale

mnoge druge metode

da se dođe i do novi-

nara i do određenih

dokumenata ili po-

dataka koje je SIPA

tražila.

- Ljudi koji se bave no-

vinarstvom su obrazovani i

kulturni ljudi. Da su pre-

thodno dobili nekakav po-

ziv na informativni razgo-

vor ili da je stigao zahtjev

da se dostavi neki papir, to

bi se i uradilo. A ne ovako

kao što je urađeno. Duge

cijevi su teška poruka i no-

vinarima, ali i ljudima koji

to gledaju. Pitanje je je li

ovo sad gušenje medija,

pritisak da se više ne piše

ono što treba da se piše ili

nešto drugo – zaključio je

Arapčić.

E. H.

Arapčić:

Nastavljamo

podržavati

Radončića
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 Dnevni avaz, srijeda,

27. januar/sije~anj 2016.

DRUŠTVENE MREŽE Ljudi širom svijeta potpisuju peticiju i daju podršku
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Potpisivanjem ove peticije građani BiH, ali i oni iz susjednih država i drugih

zemalja jasno su poručili da neće šutjeti

Sarajlić: Otkazao poslušnost Izetbegoviću

Facebook grupa “Podrška Fahrudinu Radončiću: Hiljade članova

Građani Bosne i Herce-

govine jučer su pokazali da

čvrsto stoje uz Fahrudina

Radončića i da se protive po-

litičkom progonu koji je re-

zultirao hapšenjem predsje-

dnika SBB-a. Naime, na

poznatom internet-servisu

www.onlinepeticija.com

pokrenuta jepeticija podna-

zivom „Oslobodite Fahru-

dina Radončića“, koju je u

veoma kratkom roku potpi-

salo više stotina građana. Is-

tovremeno, Facebook stra-

nica pod nazivom „Podrška

Fahrudinu Radončiću“ pri-

kupila je više od 3.500 člano-

va, a broj se stalno povećava.

Politički progon

Potpisivanjem ove peti-

cije građani BiH, ali i oni iz

susjednih država i drugih

zemalja jasno su poručili da

neće šutjeti povodom ha-

pšenja predsjednika SBB-a

Fahrudina Radončića te da

zahtijevaju da se prekine po-

litički progon gospodina

Radončića.

U toku jučerašnjeg dana

podršku Radončiću, potpi-

sivanjem peticije, pružili su

mnogobrojni građani BiH,

Srbije, Crne Gore, ali i gra-

đani BiH iz dijaspore. Nai-

me, među potpisnicima su

se mogli vidjeti potpisi iz

gradova, kao što suPlav,Lu-

gano i Cug, Saundsval, De-

genfors, Malme, Štokholm i

Geteborg, Kalgari, Beč,

Podgorica, Cetinje, Asen,

Sidnej, Melburn, Linc, Vol-

kot, Njujork, Čikago, Roze-

nhajm, Minhen, Skoplje,

Tivat, Kopenhagen, Sla-

vonski Brod, Ljubljana, Pa-

riz, Beograd, Prag, kao i iz

mnogobrojnih gradova i

mjesta širom BiH.

Građani su, također, os-

tavili i više od 180 komenta-

ra podrške gospodinu Ra-

dončiću, a neki od njih su

naveli da je „čovjekkriv zato

što se nije bojao istine i nije

dao na narod“.

Izaći će jači

- Osuđujem političke

progone, a ovo je jedan od

očiglednih političkihprogo-

na. Gospodin Radončić je

svojim dosadašnjim poli-

tičkim radom pokazao da

BiH ima šanse ida je ona mo-

guća uz veliku toleranciju i

uvažavanje razlika. Pružio je

šansu i onima koji ne pripa-

daju nijednoj političkoj op-

ciji, a znaju da rade svoj po-

sao –jedan je od komentara.

Jedan od potpisnika na-

pisao je da je posljednja dva

mjeseca vidio svjetlost na

kraju tunela, koji se zove

BiH, ali da je očigledno da to

nekome smeta i želi da ima

haos, iz kojeg najlakše iz-

vlače ličnu korist.

- Prvi put su ga smijenili,

drugi put ga pritvaraju,

očito da je gospodin Ra-

dončić prejak u političkom i

ljudskom smislu. Izdržat će

on i ovo podmetanje i izaći

će još jači. Izdrži, legendo,

jer te trebaju građani BiH –

napisao je jedan odpotpisni-

ka peticije.

E. H.
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- Mi kao građani koji

smo bili uz Fahrudina

Radončića na izborima

moramo i dalje biti uz

njega, treba organizirati

mirno i dostojanstveno

okupljanje ispred drža v-

nih institucija kao znak

podrške predsjedniku

SBB-a Fahrudinu Ra-

dončiću – glasi jedan od

komentara.

Glavni urednik ’Večernjeg lista’ Jozo Pavković
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Svaki put kada se u BiH napravi iskorak, određene snage pronađu način

da zadrže status quo, kaže Pavković

Povodom upada pripad-

nika SIPA-e naoružanih du-

gim cijevima, glavni ured-

nik “Večernjeg lista” Jozo

Pavković izjavio je za

“Avaz” kako je šokiran zbog

činjenice da su naoružani

policajci ušli u redakciju

“Dnevnog avaza”.

-Novinske redakcijezad-

nje su mjesto u ovoj zemlji u

koje naoružani policajci tre-

baju ulaziti i to predstavlja

izravan pritisak na njihov

rad. Mediji su jedan od stu-

bova demokratskog društva

koji se olako lomi. Nezamis-

livo je da specijalci uđu u re-

dakciju “New York Time-

sa“, “Le Figara“. U tim dr-

žavama padale bi ostavke vi-

sokih dužnosnika, ali kod

nas to nije slučaj. Kolegama

u “Dnevnom avazu” želim

da hrabro izdrže ove za njih

iznimno teške trenutke i da

nastave raditi s punom slo-

bodom i odgovornošću - ka-

zao je Pavković.

On je dodao da premalo

zna o samom slučaju i stvar-

nim razlozima hapšenja Fa-

hrudina Radončića, ali je

potcrtao da je “gospodin Ra-

dončić visoki stranački du-

žnosnik i ugledni poslovni

čovjek te ne može biti pred-

met bilo kakvih igara”.

Pavković je mišljenja da

je BiH posljednjih mjeseci

napravila povijesni iskorak

kaEU, apotvrdezato suipo-

zivnice koje nam stižu iz

Brisela.

- Imam dojam da svaki

put kada se napravi iskorak,

određene snage kojima je

stalo zadržati statusquo pro-

nađu način da se to i dogodi,

nadam se da to nije slučaj i s

uhićenjem Fahrudina Ra-

dončića - naglasio je Pavko-

vić. E. H.
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- U najmanju je ruku

čudno da istraga protiv Ra-

dončića počinje kada po-

dnosi kandidaturu za čla-

na Predsjedništva, a onda

potom slijedi progon i na

kraju uhićenje u momentu

kada se događa rekon-

strukcija vlasti s njegovim

ministrima u Vijeću mi-

nistara i Vladi FBiH, te

transkripti kao iz olovnih

vremena cure zbog potre-

ba javnog opravdavanja

akcije. Neko će morati dati

jasne odgovore javnosti i

cijeli slučaj usmjeriti tamo

gdje mu je mjesto, a ne

praviti medijski spektakl -

kategoričan je Pavković.

Pavković: Redakcije nisu

mjesto za naoružane policajce

Asim Sarajlić
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Lakše je u Sarajevu i šire,

pričaju njegove stranačke

kolege, na prste jedne ruke

nabrojati kogato AsimSara-

jlić, odmetnutipotpredsjed-

nik SDA i šef Kadrovske ko-

misije te stranke, nije nego

koga jeste zaposlio preko

štele u neku od državnih in-

stitucija, osiguravši mu tako

sve blagodati koje uživaju

budžetski korisnici na

državnim jaslama.

I dok mladi i školovani

ljudi čekaju na birou za za-

pošljavanje već godinama

kako bi dobili prvi posao, Sa-

rajlićevi podanici, odabrani

prijatelji, među kojima je i,

kako su pisali mediji, njegov

vjenčani kum Sedin Kahri-

man, preko noći dobivaju ra-

dna mjesta u telekomima,

željeznicama, elektroprivre-

dama, državnim bankama...

U SDA, kako doznaje-

mo, detaljno vode evidenci-

ju o širokoj listi onih koje je

Sarajlić uhljebio. Poznat i

kao nasilnik koji svoje stra-

načke kolege davi zato što se

ne slažu s njegovim idejama,

prijeti im linčem, odmaz-

dom,vrijeđa ipsuje, tolikoje

ogrezao u nepotizmu da

zbog neviđene borbe za fo-

telje u posljednjevrijeme vr-

toglavo gubi povjerenje

stranačkih organa.

Visokopozicionirani

članovi SDA sve glasnije

izražavaju nezadovoljstvo i

upozoravaju na pogubnost

Sarajlićeve oholosti i neza-

sitnosti u postavljanju koga

on hoće i gdje hoće, pregla-

savanju i dodavanju imena

na sjednicama Kadrovske

komisije na čijem se čelu po-

naša kao oholi kralj.

Vodeći klanovsko-ka-

drovsku politiku u kojoj je

čak doveo u pitanje i opstoj-

nost koalicije SDA - SBB, u

želji daovlada štovećim bro-

jem državnih firmi, Sarajlić

je otvoreno govorioda „SDA

ne treba pozicije prepustiti

SBB-u, jer će Fahrudin Ra-

dončić biti uhapšen“!?

Koliko je njegov moral

ispod nule, govori i podatak

da je, žučno se boreći da nje-

govi ljudi umjesto kadrova

SBB-a budu postavljeni za

izvršne direktore u “BH Te-

lecomu”, otkazao poslušno-

st čak i predsjedniku SDA

Bakiru Izetbegoviću. No,

Sarajlićeva igra je prepozna-

ta i, kako se doznaje, samo je

pitanje dana kada će vrh

SDA donijeti odluku da za

ljude poput njega nema

mjesta ni u stranci ni u poli-

tičkom životuBiH. M. Aš.

Zbog neviđene borbe za fotelje,

potpredsjednik SDA gubi povjerenje stranke

Podrška lokalnih odbora SBB-a
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Povodom brutalnog liš-

enja slobode predsjednika

SBB-a Fahrudina Ra-

dončića, na adresu Centrale

SBB-a pristigla su pisma ap-

solutne podrške općinskih,

gradskih i kantonalnih orga-

nizacija SBB-a iz svih krajeva

Bosnei Hercegovine,saopćio

je Pres-centar SBB BiH.

Kantonalni odbor

SBB-a ZDK smatra da

je privođenje Fahrudina

Radončića krajnje neprim-

jerena demonstracija sile i

do sada nezabilježen po-

kušaj “eliminacije poli-

tičkih protivnika od poro-

dično-kriminalnih klanova

i odmetnutih centara moći“.

Neprijateljima BiH ne

odgovara bošnjačko jedin-

stvo kroz koje je gospodin

Radončić sa Savezom za bo-

lju budućnost običnom čov-

jeku želio učiniti život bolj-

im i ljepšim i pokazatida ova

zemlja može i mora koračati

samo naprijed, smatraju u

KO SBB-a USK.

Kantonalni odbor SBB-a

Tuzlanskog kantona bez

ikakvih kalkulacija daje pu-

nu podršku predsjednikuSa-

vezaza boljubudućnost, kaoi

Gradski odbor SBB-a Tuzla.

Isto poručuju i iz Kantonal-

nog odbora Saveza za bolju

budućnost BPK Goražde.

I iz Kantonalnog odbora

SBB-a Sarajevonaglašavaju da

svi članovi SBB-a KS vjeruju

da se radi o politički motivira-

nom procesu, da je predsjed-

nik u potpunosti nedužan.

ISBB SBKpruža neupitnu

i apsolutnu podršku predsjed-

niku Fahrudinu Radončiću.


